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Referent: Maria Mejnborg Lidsmoes  
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orientering til: 

Simon Møberg Torp og Caroline Schaffalitzky de Muckadell 
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Caroline Schaffalitzky de Muckadell (CSM) orienterede om, at hun har fået ny stilling, og 
derfor ikke længere er fælles-TR. B-siden har peget på Anne Magnussen (AM) som ny 
næstforperson i samarbejdsudvalget. AM tiltræder som fælles TR d. 1. juni 2023, derud-
over indtræder Sara Mosberg som nyt SU-medlem fra d. 1. juni 2023.  
 
Punkt 1: Orientering fra institutlederne vedr. ansættelse af nye vicein-
stitutledere  
Marianne Wolff Lundholt (MWL) orienterede om, at Hans-Christian Jensen (HCJ) og Es-
ben N. Petersen (ENP) er nye viceinstitutledere for Institut for Medier, Design, Læring og 
Erkendelse. De har lavet en geografisk inddeling, som i praksis betyder, at HCJ varetager 
Sønderborg og Koldings personaleansvar mens ENP varetager Odenses. Viceinstitutle-
derne har ikke ansvar for medarbejdere i egne fagmiljøer.  
MWL informerede om, at viceinstitutledernes opgaver bliver lagt ud på SDUnet, så kol-
legaer mm. kan orientere sig dér. Viceinstitutlederne vil også deltage på medarbejder-
møder, hvor viceinstitutlederne selv kan fortælle om deres opgaver.  MWL orienterede 
ydermere om, at de forventer at gå i gang med MUS i september.  
 
På Institut for Sprog, Kultur, Historie og Kommunikation (ISKHK) er de nye viceinstitutle-
dere Alexandra Holsting og Kristine Kjærsgaard. Per Krogh Hansen (PKH) orienterede 
om, at begge har deltaget på medarbejdermøder, hvor de har præsenteret sig selv og 
deres nye opgaver. ISKHK har uddannelsesaktiviteter i Odense og Slagelse. ISKHK har 
også fordelt uddannelsesområder mellem viceinstitutlederne.  
 
Dekanen orienterede om, at der i august afholdes et studielederseminar. Forskningsle-
derseminaret udskydes, da institutterne stadig er ved at lande efter omlægningen.  
 
Punkt 2. Råd, nævn og udvalg på baggrund af institutomlægningen  
SU skal vælge afløsere for Alexandra Holsting og Martin Rheinheimer, der indtil nu har 
været HUM’s medarbejderrepræsentant (og næstformand) samt HUM’s VIP-repræsen-
tant på ledelsessiden i Udvalg for Karriere- og Kompetenceudvikling for VIP. Det blev på 
mødet besluttet, at PKH og AM overtager pladserne. 
 
Punkt 3: KOP23  
Mads Funding orienterede om, at der d. 30. maj sendes en samlet status ud til alle med-
arbejdere vedrørende Den kontrollerede opbremsningsproces. Der orienteres overord-
net om stillinger der nedlægges samt hvilke uddannelsesudbud der lukkes. Officielt luk-
kes processen d. 1. juni, herefter evalueres processen i relevante fora. Det er muligt at 
indsende et evalueringsnotat.    
 
Caroline Schaffalitzky de Muckadell (CMS) informerede om, at flere studieledere er fru-
streret over, at beslutningerne vedr. varslingslukkede uddannelsesudbud ikke var et 
tema på uddannelsesrådsmødet samt, at underviserne generelt er usikre på tiden efter 
budgettilpasningen. CSM foreslog, at studielederkredsen får mulighed for at evaluere 
processen og drøfte tiden efter budgettilpasningen.  
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Dekanen understregede, at man som underviser på en lukningsvarslet uddannelse kan 
opleve opgavebortfald og dermed nye opgaver, men at nedlukningen af den uddannelse 
man er tilknyttet ikke nødvendigvis er ensbetydende med, at fagmiljøet omkring uddan-
nelsen lukkes.  
 
Der blev afslutningsvist spurgt ind til, om hvilke omstændigheder der vil kunne gøre at 
de varslingslukkede uddannelser vil kunne åbne igen. Dekanen anser det for usandsyn-
ligt, at de uddannelser, som Humaniora driver, vil blive genåbnet.  
 
Dekanen orienterede om, at der er lavet en hensigtserklæring om at lave et Campus 
Vejle. Der vil, så vidt vides, ikke skulle flyttes eksisterende uddannelsesudbud, men i 
stedet laves nye.  
 
Punkt 4: Eventuelt  
B-siden efterspørger en proces og ramme for lønforhandlingerne. 
B-siden spurgte også, om der er fundet nye navne for institutterne. 
  


